
Conte: Bycie łączonym z Romą to powód do dumy
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Antonio Conte pojawił się wczesnym popołudniem na konferencji prasowej

przed spotkaniem z Romą. Oto ciekawsze wypowiedzi byłego trenera

Juventusu si reprezentacji Włoch.

De Rossi, El Shaarawy i Florenzi?

- De Rossiego, tak jak Florenziego i El Shaarawyego trenowałem i znam z

reprezentacji. Wciąż mam dreszcze, myśląc o tym doświaczeniu. Daniele jest

wielkim piłkarzem, który chciał zostać w Rzymie przez całą karierę jak Francesco

Totti i tym samym pokazali, że są wielkimi ludźmi, poza tym, że są wielkimi

piłkarzami. Ciężko będzie brać pod uwagę jego, Alessandro i Stephana jako rywali,

mimo że jutro na boisku nimi będą. Będę im zawsze dziękował za dwa lata przeżyte

razem i za niesamowite emocje, które dali mi w trakcie Euro.

Moment zespołu?

- Liga Mistrzów to ciężkie rozgrywki. Przeciwko wielkiej drużynie potrzebna jest

uwaga, grają dobrze w Serie A, mają graczy na wysokim poziomie. Myślę, że to

właściwy moment na zmierzenie się z Romą. Myślę, że jutro presja nie będzie

większa: Roma jest rywalem takim jak Atletico Madryt. Znam dobrze włoską piłkę i

wiem, że jutro będzie ciężko. Zmierzymy się z wielkim zespołem i wielkim trenerem:

pracują dobrze na teraz i na przyszłość. To świetne miejsce i świetny zespół, było

dla mnie powodem do dumy, gdy łączono mnie z tym klubem. Jednak po Garcii

Roma wykonała dwa świetne wybory jak Spalletti i Di Francesco.

Nainggolan?

- Nie sądzę, że odpowiednim jest mówić o graczach innych drużyn. Próbowaliśmy go

pozyskać, to prawda, ale teraz gra w Romie. Szanuję jego i moich graczy. Jest

świetnym piłkarzem, ale teraz jest przeciwnikiem.
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